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 Protokół nr XIV/2019 

przebiegu XIV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 20 grudnia 2019 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecny usprawiedliwiony był Radny Wojciech Zajler,  

a Radny Hieronim Bartkowiak informował, że się spóźni. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik 

2. Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska 

3. Dominik Różycki Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Śremie 

4. Marek Matuszewski z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

5. Romuald Nawrot Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Dolsk 

6. Urszula Hańczyk Kierownik PCPR w Śremie 

7. Mecenas Dominik Czubanowski 

8. Przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XIV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących a podstawą prawną do tego jest art.6 ust. 1 lit. c 

rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych oraz art.15 ustawy o samorządzie 

powiatowym. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum i Rada jest władna 

podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący poinformował, że na sali obecny jest pan Romuald Nawrot Przewodniczący Rady 

Miasta i Gminy w Dolsku, który zabierze głos w punkcie wolne głosy i wnioski. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na lata 

2020 – 2045. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie opinii komisji stałych Rady, 

d) przedstawienie autopoprawek Zarządu do projektu budżetu, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu, 

g) głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji, 

h) głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu III 

kondygnacji lokalu użytkowego numer 2 położonego w Śremie przy ulicy Chełmońskiego 1. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/257/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. w 

sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Śremie, na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

13. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatu Śremskiego. 

14. Sprawozdanie z realizacji w latach 2017-2018 „Programu opieki nad zabytkami powiatu 

śremskiego na lata 2017-2020”. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że do protokołu z sesji nie wpłynęły 

uwagi Radnych.  

 

Protokół XIII sesji z dnia 29.11.2019 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 

wstrzymujący się). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu wymaga uzupełnienia w punkcie 18 dot. udzielenia gminie 

Śrem pomocy finansowej w formie dotacji celowej. W dniu 06.12.2019 r. została zawarta umowa 

z Gminą Śrem. Natomiast środki zostały przekazane w dniu 16.12.2019 r. Uchwała została 

zrealizowana. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

    

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2020-2045. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami,  

które stanowią załącznik nr 6 do protokołu. Następnie odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię z uwagą. Opinia stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.   

 

Starosta Śremski Zenon Jahns wyjaśnił czego dotyczyła uwaga wyrażona w opinii RIO. 

Powiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej były ustalone pewne dochody i wydatki, 

które nie uwzględniały takiego skoku subwencji oświatowej ze względu na podwójny rocznik. Jak 

była tworzona WPF to nie było wiadomo, że będzie w danym roku taka sytuacja. To co zostało 

przyjęte na 2020 rok mocno od odbiega od danych na lata kolejne. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Artur Bielawski 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XIV/115/2019  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na 

lata 2020-2045  (14 głosów za, 1 wstrzymujący się)  i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła prezentacje dotyczącą budżetu powiatu 

śremskiego na 2020 rok, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Ad 6 a i b. 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały budżetowej wraz  

z odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej stanowi załącznik nr 

10 do protokołu.   

 

Ad 6c. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

odczytania opinii komisji stałych Rady i poprosił o opinie o projekcie uchwały. Opinie stanowią 

załącznik nr 11 do protokołu.   
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Janusz Przywara poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Ad 6d. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

przedstawienia autopoprawek Zarządu do projektu budżetu. Autopoprawki stanowią załącznik nr 

12 do protokołu. 
 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła autopoprawki Zarządu do projektu budżetu. 

 

Ad 6e. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

dyskusji nad projektem budżetu.  

 

Radny Emil Majsner zapytał jaka jest obecnie liczba osób pracujących w starostwie łącznie z 

jednostkami przyległymi. Radny powiedział, że w budżecie po autopoprawce jest zaplanowanych 

ponad 3 mln zł na realizację 16 zadań dotyczących dróg publicznych i powiatowych poprosił  

o rozszerzenie tego tematu. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik odpowiedziała, że w starostwie zatrudnionych jest 68 

osób. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska powiedziała, że w materiałach dodatkowych do projektu 

budżetu gdzie opisywane są wydatki wymienione zostały jednostki organizacyjne ze wskazaniem 

ile jest osób zatrudnionych i ile to jest etatów.  

Jeżeli chodzi o pytanie dotyczące dróg, w załączniku do uchwały budżetowej zostały wymienione 

wszystkie inwestycje ze wskazaniem kwot. Dodała, że nie ma bardziej szczegółowych informacji 

jaki zakres będzie obejmowała dana inwestycja. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns zwrócił się do pana Radnego aby ściśle zadawał pytania 

wówczas uzyska odpowiedź.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

 

Ad 6f. 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowania wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu. 

 

Autopoprawki zostały przyjęte przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się). 

 

Ad 6g. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
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Ad 6h. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami następnie poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIV/116/2019 w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok (14 głosów za,  

1 wstrzymujący się) została podjęta przez Radę Powiatu i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski złożył gratulacje Zarządowi Powiatu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns podziękował Radzie Powiatu za przyjęcie budżetu na 2020 r. 

Powiedział, że jest to bardzo dobry i zrównoważony budżet mimo problemów, które powiat 

przechodził w poprzednich latach co rokuje dobrą przyszłość powiatu. Dodał, że Zarząd będzie się 

starał tak współpracować, aby budżet był realizowany w sposób jaki został uchwalony.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

14 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Artur Bielawski 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIV/117/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na 2019 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Na salę przyszedł Radny Hieronim Bartkowiak. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 
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Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XIV/118/2019  w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przypomniała Radnym, że tą uchwałę będą głosować 

wraz z autopoprawkami Zarządu, które były w punkcie dot. zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XIV/119/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu III 

kondygnacji lokalu użytkowego numer 2 położonego w Śremie przy ulicy Chełmońskiego 1. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

budżetu przez pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIV/120/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu III 

kondygnacji lokalu użytkowego numer 2 położonego w Śremie przy ulicy Chełmońskiego 1 została 

podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/257/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których 

zarządcą jest Zarząd Powiatu w Śremie, na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu komisji budżetu przez pana Dominika Różyckiego Dyrektora Powiatowego Zarządu  

Dróg w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIV/121/2019 zmieniająca uchwałę nr XXXVII/257/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. w 

sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których 

zarządcą jest Zarząd Powiatu w Śremie, na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 

roku.  Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

zdrowia przez panią Urszulę Hańczyk Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIV/122/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku została 

podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 

Powiatu Śremskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że obowiązek ogłaszania tekstów 

jednolitych wynika z art. 16 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych  

i niektórych innych aktów prawnych stosownie do postanowienia art.16 ust. 4 tekst jednolity 

ogłasza się w formie obwieszczenia w dzienniku urzędowym, w którym dany akt normatywny 

ogłoszono, nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy, jeżeli był on nowelizowany.  Dodała, że Statut 

Powiatu Śremskiego podlegał nowelizacjom, nastąpiły pewne zmiany, które wynikały z 

rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Wielkopolskiego oraz ustanowienia stanowiska 
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Etatowego Członka Zarządu. Wszystko zostało ujednolicone i w formie obwieszczenia musi 

zostać przez Radę uchwalone. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XIV/123/2019 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu 

Powiatu Śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się) i 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdania z realizacji w latach 2017-2018 „Programu opieki nad zabytkami 

powiatu śremskiego na lata 2017-2020”, który stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pani Wioletę Jastrząbek naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań.     

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Hieronim Bartkowiak usprawiedliwił swoje spóźnienie na sesję. 

 

 Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poprosił o zabranie głosu pana Romualda Nawrota 

przewodniczącego Rady Miasta i Gminy w Dolsku. 

 

Romuald Nawrot powiedział, że chciałby pogratulować Radnym projektu budżetu na 2020 rok. 

Podziękował w imieniu swoim, pani Burmistrz oraz Rady Miasta i Gminy Dolsk za rok dobrej 

współpracy oraz za plany, które zostały zatwierdzone na sesji przez Radę Powiatu dla Gminy 

Dolsk. Następnie złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

Nie zgłoszono więcej głosów.  

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Wojewoda Wielkopolski przesłał 

informację do Rady Powiatu w Śremie o wynikach kontroli przeprowadzonej w PCPR w Śremie 

w zakresie realizacji zadań dotyczących funkcjonowania i wspierania rodzin zastępczych. 

Kontrola wykazała pewne nieprawidłowości, do których ustosunkował się PCPR wysyłając w tej 

sprawie stosowne pismo do wojewody. W chwili obecnej oczekiwane jest stanowisko wojewody 

odnośnie uwzględnienia wyjaśnień PCPR.   
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 

30.01 natomiast posiedzenia komisji 31.01. 

Zaprosił wszystkich do wzięcia udziału w obchodach rocznicy Powstania Wielkopolskiego, które 

odbędą się dnia 27.12, w kościele garnizonowym w Śremie 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że od nowego roku wszystkim Radnym 

zostaną wymienione tablety na nowe.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował całej Radzie oraz Zarządowi za pracę w 

2019 r. na sesjach i posiedzeniach Komisji. Złożył życzenia Zdrowych i Spokojnych Świąt 

Bożego Narodzenia oraz szczęścia w Nowym Roku. 

  

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XIV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1251. 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 


